



Mohammed Hussain Mohammed Alzuwayi		محمد حسين محمد الزويري	الاسم Name
Contact information		معلومات الاتصال	
Mobile phone	+966500357077	الهاتف	
E – Mail	alzuwayri050035@hotmail.com	البريد الالكتروني	
Address	Kingdom of Saudi Arabia - Eastern Province - Qatif	المملكة العربية السعودية - المنطقة الشرقية - القطيف	العنوان
Personal information		البيانات الشخصية	
Nationality	Saudi	سعودي	الجنسية
Date of birth	1989/01/30	1409/06/23	تاريخ الميلاد
Social status	Married	متزوج	الحالة الاجتماعية
Qualifications		المؤهلات العلمية	
<ul style="list-style-type: none"><li>- Bachelor degree of Electronics and Electrical Technology (in the field of Electrical Machines-Instrumentation) from Technical Trainers College - 2014.</li><li>- Diploma of Vocational Trainer (in the field of Electrical Machines) from Technical Trainers College - 2014.</li><li>- Diploma of Electrical power from Dammam College of Technology- 2011.</li></ul>		<ul style="list-style-type: none"><li>- بكالوريوس التقنية الكهربائية و الإلكترونية (في تخصص آلات كهربائية – آلات دقيقة) من كلية المدربين التقنيين - سنة 2014.</li><li>- دبلوم مدرب مهني (في تخصص آلات كهربائية) من كلية المدربين التقنيين – سنة 2014.</li><li>- دبلوم قوى كهربائية من الكلية التقنية بالدمام – سنة 2011.</li></ul>	
Training Courses		الدورات التدريبية	
<ul style="list-style-type: none"><li>- AutoCAD (with Saudi Council of Engineering).</li><li>- Produce Electrical Transformers (with Electrical Industrials Company).</li><li>- Electrical Machines Maintenance (with Saudi Arabia Railways).</li></ul>		<ul style="list-style-type: none"><li>- رسم الهندسي بالأتوكاد (مع الهيئة السعودية للمهندسين).</li><li>- صناعة المحولات الكهربائية (مع شركة الصناعات الكهربائية).</li><li>- صيانة المحركات الكهربائية (مع المؤسسة العامة للخطوط الحديدية).</li></ul>	
Present position		الخبرات العملية	
<ul style="list-style-type: none"><li>- Electrical Engineer and Safety Trainer (with Larsen and Toubro Saudi Arabia Company) in Electrical Power Transmission project for Saudi Aramco -2014 to 2016.</li></ul>		<ul style="list-style-type: none"><li>- مهندس كهرباء عام و مدرب سلامة (مع شركة لارسن و تبرو العربية السعودية) في مشروع خطوط نقل الكهرباء مع أرامكو السعودية سنة 2014 إلى 2016.</li></ul>	
Skills		المهارات	
<ul style="list-style-type: none"><li>- Very good English (reading and speaking).</li><li>- Microsoft Office.</li><li>- Writing work reports.</li><li>- Reading electrical wiring diagram.</li><li>- Electrical wiring.</li></ul>		<ul style="list-style-type: none"><li>- اللغة الإنجليزية جيد جدا (تحدث و كتابه).</li><li>- استخدام برامج الأوفس.</li><li>- كتابة تقارير العمل.</li><li>- قراءة المخططات الكهربائية.</li><li>- عمل التمديدات الكهربائية.</li></ul>	